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Osobnosti vyzývajú premiéra Roberta Fica, aby sa ospravedlnil študentovi práva...  
  21. 12. 2023, 10:22, Zdroj: dennikn.sk , Vydavateľ: N Press, s.r.o., Sentiment: Pozitívny, Téma: Univerzita Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach, Kľúčové

slová: UPJŠ
Dosah: 217 388 GRP: 4,83 OTS: 0,05 AVE: 1983 EUR 

Osobnosti vyzývajú premiéra Roberta Fica, aby sa ospravedlnil študentovi práva Marekovi Janigovi. „Robert Fico útokom na študenta
prekročil rubikon a urobil chybu, ktorej by sa nemal dopustiť žiaden politik a už vôbec nie premiér členskej krajiny Európskej únie,“
napísali vo výzve.

Marek Janiga sa podľa nich odvážne postavil na čelo stoviek študentiek a študentov, ktorí sa kultivovane a s rešpektom ohradili voči
spôsobu, akým dekan Eduard Burda vťahuje Právnickú fakultu UK do politického súboja. Svojím statusom, v ktorom zaútočil na Janigu, z
neho podľa osobností premiér urobil terč.

„V demokratickej krajine je neprípustné, aby premiér útočil ad hominem na študentov a študentky či iných bežných ľudí a váhu svojej
funkcie, svoju moc a mediálny vplyv tak zneužíval na zásah do diskusie, ktorá prebieha na akademickej pôde,“ napísali.

Výzvu podpísalo 50 zástupcov občianskeho sektora, konkrétne sú medzi nimi Aliancia Fair-play, Nadácia Pontis, Slovensko.Digital, Post
Bellum, Iniciatíva Inakosť, Nadácia Zastavme korupciu a mnohé ďalšie.

Celé znenie výzvy:

My, dolupodpísaní občania a občianky Slovenskej republiky, vyzývame Roberta Fica aby sa zachoval ako chlap a ospravedlnil sa
študentovi Právnickej fakulty Univerzity Komenského Marekovi Janigovi, na ktorého zaútočil vo svojom statuse z 19.12.2023.

Robert Fico útokom na študenta prekročil Rubikon a urobil chybu, ktorej by sa nemal dopustiť žiaden politik a už vôbec nie premiér
členskej krajiny Európskej únie.

Marek Janiga sa odvážne postavil na čelo stoviek študentiek a študentov, ktorí sa kultivovane a s rešpektom ohradili voči spôsobu, akým
dekan Eduard Burda vťahuje celú Právnickú fakultu UK do politického súboja.

Ich návrh na odbornú diskusiu bol 15. decembra akceptovaný samotným dekanom aj predsedníctvom akademického senátu PF UK.
Všetky zainteresované strany sa dohodli aj na zorganizovaní akademickej diskusie. Napriek tomuto všetkému sa Robert Fico rozhodol z
pozície premiéra zneužiť legitímne požiadavky študentov na odbornú diskusiu s dekanom a z Mareka Janigu urobil na svojom Facebooku
terč.

V demokratickej krajine je neprípustné, aby premiér útočil ad-hominem na študentov a študentky, či iných bežných ľudí a váhu svojej
funkcie, svoju moc a mediálny vplyv tak zneužíval na zásah do diskusie, ktorá prebieha na akademickej pôde.

Silvia Szabóová, SOSNA

Sandra Polovková, Post Bellum

Marcel Zajac, Centrum pre filantropiu

Radoslav Herda, Slovenský pacient

Peter Radkoff, Tabacka Kulturfabrik

Ivana Poláčková, CEEV Živica

Milan Lichý, Banská Bystrica

Richard Medal, Centrum environmentálnych aktivít

Ing. Ján Topercer, CSc., samostatný vedecký pracovník – ekológ

Ing. Jaroslav Pavlovič

Martin Macko, Iniciatíva Inakosť

Mgr. Rastislav Rybanič PhD., nezávislý konzultant životnom prostredí

Ľubica Kolková, členka S-O-S

Zuzana Fialová, sociologička (Klimatická koalícia)
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Mgr. Michal Daniška, PhD.

doc. RNDr. Marcel Uhrin, PhD., Ústav biologických a ekologických vied, Prírodovedecká fakulta UPJŠ

Alexander Vágner, Zvolen

Peter Medveď, Nadácia Ekopolis

Elena Gallová Kriglerová, CVEK

Ján Roháč, Banská Štiavnica

Henrich Pifko

Ľubica Trubíniová

Milan Zvada

Alžbeta Brozmanová Gregorová, Platforma dobrovoľníckych centier a organizácií

Katarína Batková, VIA IURIS

Štefan Szabó, SOSNA

Grigorij Mesežnikov, Inštitút pre verejné otázky

Laura Dittel, Karpatská Nadácia

Rasťo Kužel, MEMO 98

Juraj Lizák, Rada mládeže Slovenska

Zuzana Petková, Nadácia Zastavme korupciu

Martin Suchý, Nadácia Zastavme korupciu

Boris Meluš, Nadácia Cvernovka

Veronika Prachárová, SGI

Maroš Chmelík, riaditeľ Centra komunitného organizovania

Boris Strečanský, člen Rady vlády SR pre mimovládne neziskové organizácie

Ing. arch. Elena Pätoprstá, Nádej pre Sad Janka Kráľa

prof. RNDr. Ľubomír Kováč, CSc., Katedra zoológie, Ústav biologických a ekologických vied, Prírodovedecká fakulta UPJŠ

Ján Gálik – Za slušné Slovensko

Eva Plánovská, SEED, n.o.

Michal Piško

Martin Timcsák

Martina Petijová, za Vybor SocioFóra

Peter Kunder, Aliancia Fair-play

Ľubor Illek

Martina Kolesárová, Pontis

Juraj Melichár, koordinátor
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Michal Kutlík, OZ Pestrec

Peter Steinhübl, výkonný riaditeľ Slovensko.Digital

Ing. Zuzana Gallayová, PhD., Katedra aplikovanej ekológie, Fakulta ekológie a environmentalistiky, Technická univerzita vo Zvolene

Silvia Cochová, Centrum dobrovoľníctva,n.o.

Daniel Kaba, Ambrela
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Univerzita Komenského: Tragédia v Prahe nás hlboko zasiahla  
  21. 12. 2023, 17:33, Zdroj: cas.sk , Vydavateľ: FPD Media, a.s., Autor: TASR, Sentiment: Negatívny, Téma: Univerzita Pavla Jozefa Šafárika v

Košiciach, Kľúčové slová: Univerzita Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach
Dosah: 560 054 GRP: 12,45 OTS: 0,12 AVE: 1978 EUR 

Univerzita Komenského v Bratislave

Univerzitu Komenského (UK) v Bratislave tragédia na pražskej univerzite hlboko zasiahla. Pozostalým po obetiach vyjadrila úprimnú
sústrasť. Stanovisko zverejnila UK na sociálnej sieti.

"Karlovu univerzitu vnímame ako našu materskú univerzitu, bez ktorej si naše začiatky nevieme predstaviť. Vyjadrujeme úprimnú sústrasť
rodičom aj ich príbuzným, spolužiakom a spolužiačkam," skonštatovala univerzita. Po streľbe na Filozofickej fakulte Univerzity Karlovej v
Prahe je 11 mŕtvych, vrátane útočníka. Ďalšie desiatky ľudí sú zranené, deväť z nich vážne.

Vedenie Filozofickej fakulty Univerzity Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach prijalo správu o tragickej streľbe v budove svojej partnerskej
fakulty s hlbokým zármutkom a ľútosťou. "Vyjadrujeme úprimnú sústrasť rodinám obetí a solidaritu našim kolegyniam, kolegom,
študentkám a študentom Filozofickej fakulty Univerzity Karlovej v Prahe," uviedla dekanka fakulty Renáta Panocová.

Na Filozofickej fakulte Univerzity Karlovej v centre Prahy vo štvrtok útočil strelec, podľa policajného prezidenta Martina Vondráška bol
študentom školy. Po útoku je minimálne 15 mŕtvych, vrátane strelca a desiatky zranených, niektorí sú vo vážnom stave. Útočník legálne
držal niekoľko zbraní.

Viac k téme:

univerzita komenskeho

Autor: TASR
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Univerzita Komenského: Tragédia v Prahe nás hlboko zasiahla  
  21. 12. 2023, 17:34, Zdroj: teraz.sk , Vydavateľ: TERAZ MEDIA, a.s., Autor: TASR, Sentiment: Negatívny, Téma: Univerzita Pavla Jozefa Šafárika v

Košiciach, Kľúčové slová: Univerzita Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach
Dosah: 40 916 GRP: 0,91 OTS: 0,01 AVE: 852 EUR 

Vo štvrtok 21. decembra 2023 ide sanitka smerom k budove Filozofickej fakulty Univerzity Karlovej v centre Prahy v Českej republike.
Foto: TASR/AP

Vyjadrujeme úprimnú sústrasť rodičom aj ich príbuzným, spolužiakom a spolužiačkam, skonštatovala univerzita.

21. decembra 2023 17:34

21. decembra 2023 19:58

Bratislava 21. decembra (TASR) - Univerzitu Komenského (UK) v Bratislave tragédia na pražskej univerzite hlboko zasiahla. Pozostalým
po obetiach vyjadrila úprimnú sústrasť. Stanovisko zverejnila UK na sociálnej sieti.

"Karlovu univerzitu vnímame ako našu materskú univerzitu, bez ktorej si naše začiatky nevieme predstaviť. Vyjadrujeme úprimnú sústrasť
rodičom aj ich príbuzným, spolužiakom a spolužiačkam," skonštatovala univerzita.

Prečítajte si aj: VIDEO: Pri streľbe v Prahe prišlo o život najmenej 15 ľudí

Vedenie Filozofickej fakulty Univerzity Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach prijalo správu o tragickej streľbe v budove svojej partnerskej
fakulty s hlbokým zármutkom a ľútosťou. "Vyjadrujeme úprimnú sústrasť rodinám obetí a solidaritu našim kolegyniam, kolegom,
študentkám a študentom Filozofickej fakulty Univerzity Karlovej v Prahe," uviedla dekanka fakulty Renáta Panocová.

Na Filozofickej fakulte Univerzity Karlovej v centre Prahy vo štvrtok útočil strelec, podľa policajného prezidenta Martina Vondráška bol
študentom školy. Po útoku je minimálne 15 mŕtvych, vrátane strelca a desiatky zranených, niektorí sú vo vážnom stave. Útočník legálne
držal niekoľko zbraní.

Autor: TASR
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Univerzita Komenského: Tragédia v Prahe nás hlboko zasiahla (2)  
  21. 12. 2023, 19:54, Zdroj: TASR, Vydavateľ: Tlačová agentúra Slovenskej republiky, Sentiment: Negatívny, Téma: Univerzita Pavla Jozefa Šafárika v

Košiciach, Kľúčové slová: Univerzita Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach

Bratislava 21. decembra (TASR) - Univerzitu Komenského (UK) v Bratislave tragédia na pražskej univerzite hlboko zasiahla. Pozostalým
po obetiach vyjadrila úprimnú sústrasť. Stanovisko zverejnila UK na sociálnej sieti.

"Karlovu univerzitu vnímame ako našu materskú univerzitu, bez ktorej si naše začiatky nevieme predstaviť. Vyjadrujeme úprimnú sústrasť
rodičom aj ich príbuzným, spolužiakom a spolužiačkam," skonštatovala univerzita.

Vedenie Filozofickej fakulty Univerzity Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach prijalo správu o tragickej streľbe v budove svojej partnerskej
fakulty s hlbokým zármutkom a ľútosťou. "Vyjadrujeme úprimnú sústrasť rodinám obetí a solidaritu našim kolegyniam, kolegom,
študentkám a študentom Filozofickej fakulty Univerzity Karlovej v Prahe," uviedla dekanka fakulty Renáta Panocová.

Na Filozofickej fakulte Univerzity Karlovej v centre Prahy vo štvrtok útočil strelec, podľa policajného prezidenta Martina Vondráška bol
študentom školy. Po útoku je minimálne 15 mŕtvych, vrátane strelca a desiatky zranených, niektorí sú vo vážnom stave. Útočník legálne
držal niekoľko zbraní.

UPOZORNENIE: Správa bola rozšírená o 3. odsek a aktualizovaná v poslednom odseku.

bac viz ima

Autor: BAC
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Univerzita Komenského: Tragédia v Prahe nás hlboko zasiahla  
  21. 12. 2023, 20:08, Zdroj: info.sk , Sentiment: Negatívny, Téma: Univerzita Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach, Kľúčové slová: Univerzita Pavla Jozefa

Šafárika v Košiciach
Dosah: 20 334 GRP: 0,45 OTS: 0,00 AVE: 788 EUR 

20:06 21.12.2023 Bratislava

Správy » Domáce

Univerzitu Komenského (UK) v Bratislave tragédia na pražskej univerzite hlboko zasiahla. Pozostalým po obetiach vyjadrila úprimnú
sústrasť. Stanovisko zverejnila UK na sociálnej sieti.

„ Karlovu univerzitu vnímame ako našu materskú univerzitu, bez ktorej si naše začiatky nevieme predstaviť. Vyjadrujeme úprimnú
sústrasť rodičom aj ich príbuzným, spolužiakom a spolužiačkam,“ skonštatovala univerzita.

Vedenie Filozofickej fakulty Univerzity Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach prijalo správu o tragickej streľbe v budove svojej partnerskej
fakulty s hlbokým zármutkom a ľútosťou. „ Vyjadrujeme úprimnú sústrasť rodinám obetí a solidaritu našim kolegyniam, kolegom,
študentkám a študentom Filozofickej fakulty Univerzity Karlovej v Prahe,“ uviedla dekanka fakulty Renáta Panocová.

Na Filozofickej fakulte Univerzity Karlovej v centre Prahy vo štvrtok útočil strelec, podľa policajného prezidenta Martina Vondráška bol
študentom školy. Po útoku je minimálne 15 mŕtvych, vrátane strelca a desiatky zranených, niektorí sú vo vážnom stave. Útočník legálne
držal niekoľko zbraní.

Autor: Info.sk, Webtron, s.r.o.
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Streľba v Prahe: Sústrasť pozostalým vyjadrila aj Univerzita Komenského  
  21. 12. 2023, 20:36, Zdroj: aktuality.sk , Vydavateľ: Ringier Slovakia Media s.r.o., Autor: TASR, Sentiment: Negatívny, Téma: Univerzita Pavla Jozefa

Šafárika v Košiciach, Kľúčové slová: Univerzita Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach
Dosah: 696 076 GRP: 15,47 OTS: 0,15 AVE: 2551 EUR 

Správa o tragédii na univerzitnej pôde zasiahla aj slovenské vysoké školy.

BRATISLAVA: Univerzitu Komenského (UK) v Bratislave tragédia na pražskej univerzite hlboko zasiahla. Pozostalým po obetiach
vyjadrila úprimnú sústrasť. Stanovisko zverejnila UK na sociálnej sieti.

„Karlovu univerzitu vnímame ako našu materskú univerzitu, bez ktorej si naše začiatky nevieme predstaviť. Vyjadrujeme úprimnú sústrasť
rodičom aj ich príbuzným, spolužiakom a spolužiačkam," skonštatovala univerzita.

Vedenie Filozofickej fakulty Univerzity Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach prijalo správu o tragickej streľbe v budove svojej partnerskej
fakulty s hlbokým zármutkom a ľútosťou.

„Vyjadrujeme úprimnú sústrasť rodinám obetí a solidaritu našim kolegyniam, kolegom, študentkám a študentom Filozofickej fakulty
Univerzity Karlovej v Prahe," uviedla dekanka fakulty Renáta Panocová.

Na Filozofickej fakulte Univerzity Karlovej v centre Prahy vo štvrtok útočil strelec, podľa policajného prezidenta Martina Vondráška bol
študentom školy. Po útoku je minimálne 15 mŕtvych, vrátane strelca a desiatky zranených, niektorí sú vo vážnom stave. Útočník legálne
držal niekoľko zbraní.

Aktuality.sk situáciu sledujú ONLINE:

Prečítajte si tiež:

ONLINE Streľba v Prahe: zomrelo najmenej 14 ľudí, ďalších 25 je zranených

Tento článok môžu vďaka vám čítať všetci zadarmo. Ďakujeme za podporu.

Autor: TASR
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Správy  
  22. 12. 2023, 2:00, Relácia: Správy, Stanica: Rádio Slovensko, Vydavateľ: Rozhlas a televízia Slovenska, Sentiment: Negatívny, Téma: Univerzita Pavla

Jozefa Šafárika v Košiciach, Kľúčové slová: Univerzita Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach
Dosah: 33 387 GRP: 0,74 OTS: 0,01 AVE: 3274 EUR 

[strojový prepis] …Pozostalým po obetiach vyjadrila úprimnú sústrasť, aj spolužiakom a spolužiačkam vedenie Filozofickej fakulty
univerzity Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach prijalo správu o tragickej streľbe v budove svojej partnerskej fakulty s hlbokým
zármutkom a ľútosťou a rovnako vyjadrilo úprimnú sústrasť rodinám obetí a solidaritu kolegyniam, kolegom, študentkám a študentom…
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Špičky akademickej obce pomenovali chyby v školstve. Aké navrhujú riešenia  
  27. 12. 2023, 0:00, Zdroj: hnonline.sk , Vydavateľ: MAFRA Slovakia, a.s., Autor: Pavol Krasko, Sentiment: Pozitívny, Téma: Rektorát UPJŠ, Kľúčové

slová: Rektor univerzity Pavla Jozefa Šafárika, Daniel Pella
Dosah: 288 820 GRP: 6,42 OTS: 0,06 AVE: 2021 EUR 

Významní rektori a dekani fakúlt pre HN opísali, kde sa podľa nich naše školstvo nachádza a ako ho zlepšiť.

Najvyšší predstavitelia najlepších univerzít na Slovensku odpovedali na dve otázky HN. Prvou bolo, ako vnímajú aktuálne školstvo,
respektíve kde má vzdelávací proces najväčšie problémy a čo je na ňom dobré, druhou, v čom by sa malo zlepšiť.

Kde má vzdelávací proces najväčšie problémy?

Rektor Univerzity Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach Daniel Pella

Tradície vzdelávania na území terajšej Slovenskej republiky patria medzi tie najvýznamnejšie v Európe. Žiaľ, v poslednom čase došlo aj k
„nežiaducim“ inováciám (napríklad novela vysokoškolského zákona, zápasíme dlhoročne vo všetkých segmentoch školstva s
nedofinancovaním). Vzhľadom na zastarané a nemoderné vybavenie vo veľa školách mnohé si žiadajú rozsiahle rekonštrukcie alebo
nové budovy. Za vyspelým zahraničím zaostávame čoraz viac. Preto aj pri veľmi slušnej kvalite našich pedagógov (v priemere)
nedokážeme vytvoriť pre našich študentov dostatočne atraktívne prostredie, čo ich často motivuje k úvahám o odchode zo Slovenska.

Naopak, vysoko pozitívne hodnotím našu elitu pedagógov a vedcov , výskumníkov – viem sa v tomto smere najlepšie vyjadriť najmä k
vysokému školstvu, kde veľmi často dokazujeme, že sme schopní plnohodnotne spolupracovať aj s najvýznamnejšími univerzitami sveta
a rovnako to, že naši absolventi z viacerých vysokých škôl sú v zahraničí žiadaní a často až tam dosiahnu excelentné výsledky vo vede a
výskume. Teším sa vôli súčasného vedenia Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky diskutovať o týchto
problémoch, hodnotiť nielen kvantitu, ale predovšetkým kvalitu a snahe postupne odstraňovať chyby z minulosti.

Dekan Lekárskej fakulty Univerzity Komenského v Bratislave Juraj Payer

Ako najväčší problém školstva vnímam jeho nepripravenosť na potreby súčasnej doby a trhu práce. A to tak v zmysle technickej
vybavenosti, učebných pomôcok a postupov, ako aj v zmysle priestorových a personálnych kapacít. Dôvodom je dlhodobé
podfinancovanie, ale aj nemotivujúce prostredie, čo platí v rovnakej miere pre školstvo aj pre zdravotníctvo.

Nové lieky, liečba miechy aj menšia byrokracia. AI mieri do zdravotníctva

Dobré je, že sa aj v tomto prostredí vždy nájdu ľudia, ktorí sa snažia posúvať veci k lepšiemu a bojovať za skvalitnenie výučby. Na
Slovensku máme prvotriednych pedagógov, odborníkov a vzdelávacie inštitúcie, ktoré vychovávajú špičkových odborníkov, vedcov,
zamestnancov. Potrebujeme im dať viac dôvery a hlasu, aby aj mladí ľudia vedeli, že sa im oplatí študovať a pracovať na Slovensku.

Dekan fakulty matematiky, fyziky a informatiky Univerzity Komenského v Bratislave Daniel Ševčovič

Naše školstvo stále čerpá z dobrých tradícií vzdelávania na všetkých stupňoch škôl. Máme veľa talentovaných študentov , ktorí sa bez
problémov presadzujú doma i v zahraničí. Obzvlášť sa to týka prírodných vied, matematiky a informatiky. Na našu Fakultu matematiky,
fyziky a informatiky sa hlásia veľmi šikovní študenti, ktorí majú motiváciu vzdelávať sa v náročných odboroch. Majú možnosť čerpať
vedomosti od našich svetoznámych odborníkov v matematike, fyzike a informatike. O záujme o štúdium svedčí aj najvyšší podiel
študentov, ktorí u nás študujú v rámci programu Študuj doma. Máme vynovené priestory, moderné laboratóriá a špičkové vybavenie.

Táto modernizácia nás však stála množstvo úsilia, pričom ako najväčší problém školstva (nielen vysokoškolského) vnímam nešikovný
systém verejného obstarávania, ktorý veľmi brzdí rozvoj a odčerpáva sily tvorivým pracovníkom. Určite by kvalite prírodovedne
orientovaného vzdelávania na Slovensku pomohlo zamyslieť sa nad znovuzavedením povinnej maturity z matematiky. Okolité krajiny si
to zachovali.

Rektor Žilinskej univerzity v Žiline Ján Čelko

Odpovedať na takú zložitú otázku, akou je školstvo na Slovensku, nie je možné jednou či dvomi vetami. Svoju odpoveď som
naformuloval do troch základných realít vývoja vysokého školstva za ostatných 31 rokov.

Vysoké školy v ponovembrových podmienkach po roku 1989 boli pod silnejúcim tlakom minimálne troch realít vtedajšej doby. Prvou z
nich bol rastúci záujem o vzdelanie, pričom táto nevyhnutná a chvályhodná expanzia, najmä vysokoškolského vzdelávania, viedla k
masovosti. Vysoké nároky na finančné zdroje boli dôvodom hľadania menej nákladných vzdelávacích modelov.

Polyméry zo SAV môžu raz liečiť cukrovku. V tých vodorozpustných máme prvenstvo vo svete, hovorí vedec

Druhou realitou bola globalizácia ako dôsledok technického progresu. Neregulovaný globálny trh práce vyhľadával schopných a 
vzdelaných ľudí, mnohí z nich však mali oslabené národné väzby. Mobilita ľudí predstavovala tretiu dôležitú realitu prítomnosti.
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Predpokladom bolo vytvoriť porovnateľný systém vzdelávania na národnej, ale aj medzinárodnej úrovni.

Kvalitu, hlavne vysokoškolského štúdia, znižoval normatív prijímaných študentov na úkor výberu tých najlepších, ktorí majú adekvátne
predpoklady na vysokoškolské štúdium. Výrazne negatívne prispeli ku kvalite aj politické rozhodnutia, ktoré viedli k expanzii počtu
vysokých škôl.

Napriek tomu si viacero vysokých škôl zachovalo vysokú úroveň, porovnateľnú so zahraničím. Porovnávanie pomocou rôznych
hodnotiacich rebríčkov ukazuje síce postavenie slovenských vysokých škôl, avšak nehodnotí základné okrajové podmienky ich existencie
a prevádzky, v ktorých za zahraničím veľmi výrazne zaostávame.

Čo želáte školstvu v roku 2024 (od základného až po vysokoškolské), respektíve v čom by sa malo zlepšiť?

Rektor Univerzity Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach Daniel Pella

Moje želanie je jednoduché – vytvoriť atraktívne a moderné podmienky pre vzdelávanie, vytvoriť konkurencieschopné prostredie nielen v
rámci vysokých škôl, ale i celej Slovenskej republike. To všetko by mohlo poslúžiť ako výborná báza pre postupný rast kvality vedy a
výskumu. Nechcem, aby moje želanie bolo o peniazoch, ale bez dofinancovania tých najkritickejších oblastí želania zostanú len
želaniami. Prajem preto vláde Slovenskej republiky, aby urobila všetko to, čo je v jej silách pre to, aby naša krajina mala čo najviac
zdravých a vzdelaných občanov.

Exminister Horecký pre HN: Zmena v školstve sa začala, no potrvá dlho. Jeden krok koalície označil za vulgárny

Dekan Lekárskej fakulty Univerzity Komenského v Bratislave Juraj Payer

Želám si, aby sa školstvu, ako aj zdravotníctvu, čo sú pre nás dve neoddeliteľné veci, dostala taká pozornosť a dôvera, ako si zaslúžia. V
konečnom dôsledku práve vzdelanie a zdravie v najväčšej miere ovplyvňujú to, ako sa bude celá naša spoločnosť rozvíjať a prosperovať.
A to by sme si všetci mali uvedomiť.

Špecificky pre Lekársku fakultu Univerzity Komenského si želám, aby budúci rok priniesol skvalitnenie priestorov a kapacít na klinickú
výučbu študentov. A aby nás preniesol o rok bližšie k vytúženej novej univerzitnej nemocnici v Bratislave, ktorá bude ďalšie roky
prínosom tak pre medikov, ako aj pre našich pacientov.

Dekan fakulty matematiky, fyziky a informatiky Univerzity Komenského v Bratislave Daniel Ševčovič

Želám veľa dobrých študentov, ktorí budú vidieť perspektívu svojho ďalšieho pôsobenia na Slovensku. Želám, aby sa nám naďalej darilo
presadzovať sa vo svetovom meradle vo vede a výskume. A napokon tvorcom politík v oblasti vzdelávania želám správne rozhodnutia a
väčšie otvorenie sa diskusii s odbornou verejnosťou.

Autor: Pavol Krasko
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